
 

 

  

ENERJİSA ENERJİ ANONİM ŞİRKETİ’ NİN 
24.03.2025 TARİHİNDE YAPILAN  

2024 YILI OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTI TUTANAĞI 
 
 
ENERJİSA ENERJİ ANONİM ŞİRKETİ’nin 2024 yılına ait Olağan Genel Kurul Toplantısı 24 Mart 2025 
Pazartesi günü, Saat 11:00'da, Sabancı Center 4. Levent, 34330, Beşiktaş, İstanbul, adresinde İstanbul Valiliği 
Ticaret İl Müdürlüğü’nün 21/03/2025 tarih ve 107535458 sayılı yazısı ile görevlendirilen Bakanlık Temsilcisi 
Seda Çaycı Akkale gözetiminde yapılmıştır. 
 
Toplantıya ait çağrı; kanun ve esas sözleşmede öngörüldüğü gibi ve gündemi de ihtiva edecek şekilde, Türkiye 
Ticaret Sicili Gazetesinin 28.02.2025 tarih 11282 sayılı nüshasında, Şirket’in http://www.enerjisa.com.tr internet 
adresinde yer alan Yatırımcı İlişkileri bağlantısından ve Merkezi Kayıt Kuruluşunun Elektronik Genel Kurul 
Sisteminde de ilân edilmek suretiyle süresi içinde yapılmıştır. 
 
Hazır bulunanlar listesinin tetkikinden, Şirket’in toplam 1.181.068.967,12 TL sermayesine tekâbül eden her 1 
Kuruş nominal değerinde 118.106.896.712 adet paydan; 584.181 TL sermayesine tekâbül eden 58.418.100 adet 
payın asaleten, 979.887.335,12 TL sermayesine tekâbül eden 97.988.733.512 adet payın temsilen olmak üzere 
toplam 980.471.516,12 TL sermayesinde 98.047.151.612 adet payın toplantıda temsil edildiği ve böylece gerek 
kanun ve gerekse esas sözleşmede öngörülen asgari toplantı nisabının mevcut olduğu belirlenmiştir. 
 
Toplantı, Yönetim Kurulu Başkanı Kıvanç ZAİMLER tarafından, Şirket denetçisi DRT BAĞIMSIZ 
DENETİM VE SERBEST MUHASEBECİ MALİ MÜŞAVİRLİK A.Ş.’nin temsilcisi Sorumlu Denetçi 
Emrehan DEMİREL’in de toplantıda hazır bulunduğu belirtilerek, elektronik ve fiziki ortamda eş zamanlı olarak 
açılarak gündem maddelerinin görüşülmesine geçilmiştir. 

 
1- Toplantı Başkanı olarak, Şirket Esas Sözleşmesinin 13. maddesi, gereği Yönetim Kurulu Başkanı Kıvanç 

ZAİMLER görev yapmıştır. 
 
Toplantı Başkanı Kıvanç ZAİMLER toplantıya katılım hakkı veren belgelerin mevzuata uygunluğunun 
yönetim organınca kontrol edildiğini tespit ettikten sonra Hazır Bulunanlar Listesini imzaladı. Toplantı 
Başkanı Kıvanç ZAİMLER, EZGİ KURAL’ı Tutanak Yazmanı, Erdem ERDOĞAN ve Philipp 
ESSING’i ise Oy Toplama Memuru olarak belirleyip Toplantı Başkanlığı’nı oluşturdu. 
 
Ayrıca, Toplantı Başkanı, Elektronik Genel Kurul Sistemini kullanmak üzere Merkezi Kayıt Kuruluşu 
Elektronik Genel Kurul Sistemi Sertifikası Uzmanlığı bulunan Uyum ve Grup Hukuk Direktörlüğü nezdinde 
Avukat Görkem AYDIN’ı görevlendirdi. 

 
Gündem maddeleri ilan edildiği şekilde, Genel Kurul’a okunmuş ve gündem maddelerinin görüşülme 
sırasının değiştirilmesi hakkında talepte bulunulmaması üzerine gündem maddelerinin görüşülmesine ilan 
edildiği sıra ile devam edilmiştir. 
 
Murat AKBULUT: Enerjisa neden piyasaların sıkıntılı olduğu veya doğru fiyat oluşumu sağlanamadığı 
dönemlerde, şirketin piyasa fiyatı defter değerinden düşük olmasına rağmen bir geri alım programı 
açıklamıyor, özel bir sebebi var mı? 
 
Yönetim Kurulu Başkanı ve Toplantı Başkanı Kıvanç ZAİMLER söz aldı, “14. madde altında dilek ve 
temenniler bölümünde değerlendirilecektir.”  
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2- 2024 Yılı Yönetim Kurulu Faaliyet Raporu, Toplantı Başkanlığı’na verilen önergenin 5.631.154-TL olumsuz 

oya karşılık 974.840.362,12 TL olumlu oy ile oy çokluğu ile kabul edilmesi neticesinde okunmuş kabul edildi. 
 
Yönetim Kurulu Faaliyet Raporu müzakereye açıldı, söz alan olmadı. 
 
Hamza İL: Faaliyet raporu oldukça ayrıntılı düzenlenmiştir. Merak ettiğim hususlar bulunmaktadır. Şirket, üç 
bölgede elektrik dağıtımı yapmaktadır. Bölgeler itibari ile elektrik dağıtımı lisans sürelerinin bitimine ne 
kadar bulunmaktadır? Sanıyorum yeni bir ihale açılacaktır, daha sonra açılacak ihaleyi alamadığımız takdirde 
hisselerin durumu ne olacaktır? Dağıtım şirketleri otomatik olarak fesih mi edilecektir? 
 
Diğer bir konu, dağıtmış olduğumuz elektriği nereden temin ediyoruz? Spot piyasa mı, Elektrik Üretim A.Ş. 
mi, ana ortaklarımızdan Sabancı Holding’e bağlı Enerjisa Üretim’den mi alıyoruz? 
 
Bir diğer husus, dağıtımdan gelir payı konusudur. Gelir payını, hisse olarak pay şeklinde mi alıyoruz, maktu 
bir değer mi veriliyor?  
 
Bir diğer sorum ise, dağıtım kolundaki kayıp ve kaçaklardır. Bu kayıp ve kaçaklar şirket olarak bünyemizde 
mi kalıyor? Yoksa başka bir şekilde mi telafi ediliyor? 
 
Ayrıca, üç bağlı ortaklığımız var, bunlardan biri müşteri çözümleri şirketidir. Faaliyet raporunda belirtildiği 
üzere, bu şirket yenilenebilir enerji üretimi yapmaktadır, bu alandaki büyüme hedefimiz nedir? Yatırımlarımız 
ne ölçüdedir, faaliyet raporunda belirtilen cirolar şirketin kendi üretimine ait cirosu mudur, yoksa alım satım 
var mıdır? 
 
Kıvanç ZAİMLER söz aldı, “Dağıtım ve görevli tedarik şirketlerinin lisans süreleri belli sürelidir. Başkent 
Bölgesinde 2036 yılına kadar, İstanbul Anadolu Yakası ve Toroslar Bölgeleri’nde 2042 yılına kadardır. Bu 
şirketlerimiz, işletme hakkı devir sözleşmeleri ile, Enerjisa Enerji altında konumlanmışlardır. İmtiyaz süreleri 
sonunda yeni bir ihale yapılıp yapılmayacağı konusunda bir netlik yoktur. Bu husus, düzenleyici kurumun 
kararına bağlıdır. Lisans döneminin sonunda mevzuatta düzenlenmiş o günkü varlık tabanının şirkete devri 
söz konusudur ancak yatırımcılarımızın kaybı olmayacağını belirtebiliriz. 
 
Elektrik enerjisini, ağırlıklı olarak tedarik şirketlerimiz olan perakende satış şirketlerimizden tedarik ediyoruz. 
Ayrıca, Şirketin riski minimize edecek doğru politikaları uygulaması ile Elektrik Üretim A.Ş. ve piyasadaki 
diğer üretim şirketlerinden, ayrıca spot piyasadan alınmaktadır.   
 
Şirketimizin operasyonel gelirlerinden en büyüğünün dağıtım şirketlerimizden olduğunu görmekteyiz. Daha 
sonra tedarik şirketleri ve Enerjisa Müşteri Çözümleri A.Ş. bunu takip etmektedir. Amaç, müşteriye sağlıklı 
hizmet vermek ve yatırımların artan ihtiyaçlara göre yönelmesini tesis etmektir. Elektriğin üretimden 
tüketiciye geçişi esnasında teknik ve ticari kayıplar illa ki olacaktır. Şirketimizin üç dağıtım bölgesinde de bu 
kayıplar, EPDK’nın verdiği hedeflerin altında gerçekleşmiş olup bu durum şirketimize gelir sağlamıştır.” 
 
Enerjisa Enerji A.Ş. CEO’su Murat PINAR, dağıtım iş kolundaki kayıp ve kaçaklara ilişkin olarak söz aldı, 
“Dağıtım gelir payı konusuna ilişkin olarak, EPDK gelir gereksinimi içerisinde hem enerji talebi hem müşteri 
sayısı hem de şebekenin boyutu üzerinden bir oran belirlenir. Fatura içerisindeki payı, toplam tarife yükünü 
kaldıracak şekilde EPDK tarafından belirlenir.”  
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Kıvanç ZAİMLER söz aldı, “Şebeke yatırımları için kaynak gerekmektedir, her zaman TL/kW/saat oranına 
bakıldığında farklı rakamlar oluşabilecektir. Bu nedenle, elektrik faturalarının içerisinde bu oran sürekli 
değişiklik göstermektedir.” 
 

3- 2024 Yılı Bağımsız Denetçi Raporları’nın görüş kısımlarının okunmasına ilişkin önerge 975.241.553,12 TL 
olumlu oy, 5.229.963 -TL olumsuz oy ile, oy çokluğu ile kabul edildi.  
 
Denetçi Raporlarının görüş kısmı okundu. 
 

4- 2024 Yılına ait Finansal Tablolar, Toplantı Başkanlığı’na verilen önergenin 980.471.501,12 TL olumlu oy, 
15-TL olumsuz oy ile, oy çokluğu ile kabul etmeleri neticesinde okunmuş kabul edildi. 

 
2024 Yılına ait Finansal Tablolar müzakere edildi.  
 
Hamza İL: Satış gelirlerimizin bir önceki yıllara göre düştüğünü görüyoruz. Bu düşüşün sebebi deprem 
bölgesindeki konutların devre dışı kalmasından mıdır? Başka bir nedeni var mıdır? 
 
Bir de çeyrek bazda brüt kar marjlarını incelediğimizde 3 ve 4. çeyrekte düşmesine rağmen, yıllık brüt karda 
artış gözükmektedir.  Bu durumun sebebi nedir? 
 
Son bir sorum ise, ilgili kuruluş veya devlet bir plan dahilinde enerji dağıtım şirketlerine bir yatırım hedefi 
vermektedir. Şirketler bu doğrultuda yatırım yapmaktadırlar. Biz de bunun bir sonucu olarak, bir taraftan 
borçlanıp bir taraftan bu borçlanma ile yatırım yapıyoruz. Devletin bize verdiği faiz, bizim ödediğimiz faizi 
karşılıyor mu? 
 
Kıvanç ZAİMLER söz aldı, “Son soru ile ilgili olarak, Enerjisa’nın bağlı ortaklıklarına baktığınız zaman 
dağıtımdaki en önemli konunun yatırımlar olduğunu görmekteyiz. Yatırımları, dağıtım şirketleri kendi 
bölgelerindeki ihtiyaçlara göre belirlerler ve beşer yıllık dönemler halinde EPDK’ya sunar. EPDK, buna göre 
yatırım tavanı belirler ve ihtiyacın fazlası olduğu zaman ilave yatırım tavanı artışı gerçekleşir. İş modeli risk 
olarak kendini koruyan ve gelir garantisi olan bir iş modelidir. Dağıtım şirketlerinin görevi, TEDAŞ’ın varlık 
havuzunu genişletmektir.” 
 
Enerjisa Enerji A.Ş. CFO’su Philipp Ulbrich söz aldı, “Satışlar şirket içinde en kritik gösterge değildir. Kritik 
olan konu, elektrik satış fiyatının aynı oranda artmamasıdır.”  
 
Furkaç UÇAR: Geçen seneki oranlara bakıldığında likidite daralması olduğu görülmektedir. Kısa vadeli 
borçlar arttığı için önlem almayı düşünüyor musunuz? 
 
Philipp ULBRICH söz aldı, “Yatırımlar için finansman ihtiyacına yönelik sürekli planlama yapıyoruz. Ancak 
kısa dönemde aksiyon planı olmadığını belirtebiliriz.”  
 
Oylamaya geçildi. 
 
2024 Yılına ait Finansal Tablolar, yapılan oylama sonucunda 980.471.515,12- TL olumlu oy, 1-TL olumsuz 
oy ile oy çokluğu ile kabul ve tasdik edildi. 
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5- Toplantı Başkanı tarafından toplantıda, Hazır Bulunanlar Listesi’ne göre oy kullanabilecek pay sahibi 

Yönetim Kurulu Üyeleri ile yönetimde görev alanların bulunmadığı belirtilerek, yapılan oylama sonucunda, 
2024 yılı faaliyetlerinden dolayı Yönetim Kurulu üyeleri 980.401.848,12 -TL olumlu oya karşılık 69.668-TL 
olumsuz oyla, oy çokluğu ile ibra edildiler.  
 

6- Kar Dağıtım Politikası’nda yapılması planlanan değişiklikler hakkında pay sahipleri bilgilendirilerek, Kâr 
Dağıtım Politikası değişikliği oylamaya sunuldu. Yapılan oylama sonucunda, aşağıda yeni şekline yer verilen 
Kâr Dağıtım Politikası’nın 1- TL olumsuz oya karşılık 980.471.515,12- TL olumlu oyla kabul edilmesine oy 
çokluğu ile karar verildi.  

 
KAR DAĞITIM POLİTİKASI 

 
Enerjisa Enerji A.Ş. (“Şirket”) kâr dağıtım politikası (“Politika”), 6102 sayılı Türk Ticaret Kanunu, 6362 
sayılı Sermaye Piyasası Kanunu, T.C. Başbakanlık Sermaye Piyasası Kurulu’nun (“SPK”) Kâr Payı Tebliği 
(II-19.1), Sermaye Piyasası Mevzuatı ve esas sözleşmemiz hükümleri çerçevesinde hazırlanmıştır. Bu 
çerçevede Şirket, Türkiye Muhasebe Standartları/Türkiye Finansal Raporlama Standartları 
(“TMS/TFRS”) çerçevesinde hazırlanan ve bağımsız denetimden geçmiş yıllık konsolide finansal 
tablolarda yer alan, istisnai ve tek seferlik karlar ve zararlar hariç tutularak hesaplanan net kârın en az %80’i 
oranında nakit kâr payı dağıtmayı hedeflemektedir. 

 
Sermaye Piyasası Mevzuatı hükümleri ve yukarıda yer alan hedefler çerçevesinde, yıllık olarak dağıtılacak 
olan nakit kâr miktarı, öncelikle ‘dağıtılabilir kârın’ hesaplanması ile bulunacaktır. 
 
Bu politikanın uygulaması ve nakit dağıtılacak olan kâr payının oranı, Şirket’in yatırım ve finansman 
stratejileri ile ihtiyaçları, ilgili mevzuatta gerçekleşen değişimler ve gelişmeler, Şirket’in orta ve uzun 
vadeli stratejileri, sermaye ve yatırım gereksinimleri, kârlılık, finansal durum, borçluluk ve nakit durumu 
ve ulusal ve küresel ekonomik şartlar da dahil olmak ve bunlarla sınırlı olmamak üzere birtakım unsurlara 
bağlıdır. Bu şartlar doğrultusunda dağıtılabilir kârın oranı, her yıl yönetim kurulunun önerisi ve genel 
kurulun onayıyla azaltılabilir veya yukarıda yer alan esaslar çerçevesinde herhangi bir kâr dağıtımı 
yapılmamasına karar verilebilir. 
 
Kâr payları, mevcut payların tamamına, bunların ihraç ve iktisap tarihlerine bakılmaksızın eşit olarak, yasal 
süreler içerisinde Genel Kurul onayını takiben Genel Kurul’un tespit ettiği tarihte pay sahiplerine 
dağıtılacaktır. Kâr payı dağıtımı tek bir seferde yapılabileceği gibi taksitler halinde de yapılabilir. Şirket 
esas sözleşmesinde kâr payı avansı dağıtımı hususuna yer verilmiş olup, yürürlükteki mevzuat 
hükümlerinde belirtilen usul ve esaslara uymak suretiyle kâr payı avansı dağıtılabilir. Kanunen ayrılması 
gereken yedek akçeler ve esas sözleşmede pay sahipleri için belirlenen kâr payı ayrılmadıkça başkaca yedek 
akçe ayrılmasına, ertesi yıla kâr aktarılmasına, yönetim kurulu üyelerine ve ortaklık çalışanlarına kârdan 
pay dağıtılmasına karar verilemeyeceği gibi, belirlenen kâr payı ödenmedikçe bu kişilere kârdan pay 
dağıtılamaz. 

 
Genel Kurul, kanunen ayrılması gereken yedek akçelerin ve esas sözleşmede pay sahipleri için belirlenen 
kâr payının ayrılmış olması şartıyla net kârın bir kısmını veya tamamını olağanüstü yedek akçeye 
nakledebilir. Şirket Yönetim Kurulu’nun, Genel Kurul’a kârın dağıtılmamasını teklif etmesi halinde, bu 
durumun nedenleri ile dağıtılmayan kârın kullanım şekline ilişkin olarak Genel Kurul Toplantısı’nda pay 
sahiplerine bilgi verilir. 

 
 
7- 2024 yılı kârının kullanım şeklinin, dağıtılacak kâr ve kazanç payları oranlarının belirlenmesi gündem 

maddesinin görüşülmesine geçildi. Yönetim Kurulu teklifi okunarak müzakereye açıldı. Toplantı 
Başkanlığı’na verilen önerge 6.590-TL olumsuz oya karşılık 980.464.926,12- TL olumlu oy ile oy çokluğu 
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ile kabul edildi. Genel Kurul tarafından tespit edilen tarih çerçevesinde, Yönetim Kurulu’nun kâr dağıtım 
teklifi oylamaya sunuldu.  
 
Geçmiş yıl kârlarından karşılanmak üzere, toplam brüt 3.389.667.935,63 TL kâr payının (Brüt %287, Net 
%243,95) 1.181.068.967,12 TL sermayeyi temsil eden pay sahiplerine nakit olarak dağıtılmasına ve 
ödemelerin 21 Nisan 2025 tarihinden itibaren nakden yapılmasına 875-TL olumsuz oya karşılık 
980.470.641,12- TL olumlu oyla oy çokluğu ile karar verildi. 

 
8- Yönetim Kurulu üyelerinin ücretleri ile huzur hakkı, ikramiye ve prim gibi hakların belirlenmesine ilişkin 

önerge doğrultusunda; Şirket’in bağımsız yönetim kurulu üyelerinin her birine aylık/brüt 135.000 TL (yüz 
otuz beş bin Türk Lirası) ödenmesine, diğer Yönetim Kurulu üyelerine herhangi bir huzur hakkı 
ödenmemesine 6.590-TL olumsuz oya karşılık 980.464.926,12-TL olumlu oyla oy çokluğu ile karar verildi.  

 
9- Denetimden Sorumlu Komite’nin tavsiyesi ve Yönetim Kurulu’nun teklifi dikkate alınarak; 6102 sayılı Türk 

Ticaret Kanunu ve 6362 sayılı Sermaye Piyasası Kanunu uyarınca belirlenen esaslara uygun olarak, Şirket’in 
2025 yılı hesap dönemindeki finansal raporlarının denetlenmesi ile 6102 sayılı Türk Ticaret Kanunu, 660 
sayılı Kanun Hükmünde Kararname’nin ilgili hükümleri ve ilgili diğer mevzuat kapsamında 2024 ve 2025 
yılları için sürdürülebilirlik raporlarının güvence denetimine tabi tutulması ve bu kanunlardaki ilgili 
düzenlemeler kapsamında diğer faaliyetleri yürütmek üzere, DRT Bağımsız Denetim ve Serbest 
Muhasebeci Mali Müşavirlik A.Ş.'nin 1 (bir) yıl süreyle görev yapmak üzere Denetçi olarak seçilmesi 1-TL 
olumsuz oya karşılık 980.471.515,12TL olumlu oyla oy çokluğu ile karar verildi.   

10- Şirketimizin Esas Sözleşmesi ve Sermaye Piyasası Kurulu’nun II-19.1 Sayılı Kâr Payı Tebliği’ne uygun 
olarak 2025 yılı hesap dönemi ile sınırlı olmak üzere kâr payı avansı dağıtımı konusunda Yönetim Kurulu’nun 
yetkilendirilmesine; yıl içerisinde yönetim kurulu tarafından avans kar payı dağıtılmasına karar verilmesi 
halinde, 2025 yılı hesap dönemi sonunda yeterli kâr oluşmaması veya zarar oluşması durumunda, dağıtılacak 
kâr payı avansının 31.12.2025 tarihli finansal durum tablosunda kâr dağıtımına konu edilebilecek diğer 
kaynaklardan mahsup edilmesine 15-TL olumsuz oya karşılık 980.471.501,12-TL olumlu oyla oy çokluğu ile 
karar verildi. 

11- 2024 yılı içerisinde muhtelif kuruluşlara toplam 17.269.178,50 TL (On Yedi Milyon İki Yüz Altmış Dokuz 
Bin Yüz Yetmiş Sekiz Türk Lirası Elli Kuruş) tutarında bağış yapıldığı konusunda ortaklara bilgi verildi. 
 

12- Şirketin 2025 yılında yapacağı bağışların sınırının belirlenmesi konusunda Toplantı Başkanlığı’na verilen 
önergenin ve gündem maddesinin 27.849.326-TL olumsuz oya karşılık 952.622.190,12-TL olumlu oyla oy 
çokluğu ile kabul edilmesi neticesinde; Şirket’in 2025 yılında yapacağı bağışların sınırının vergi öncesi ticari 
kârın %1’i (Yüzde bir ) olarak belirlenmesi oy çokluğu ile kabul edildi. 

 
13- Yönetim Kurulu Üyelerine, Türk Ticaret Kanunu’nun 395. ve 396. maddelerinde yazılı muameleleri 

yapabilmeleri hususunda izin verilmesine 6.310.523-TL olumsuz oya karşılık 974.160.993,12-TL olumlu 
oyla oy çokluğu ile karar verildi.  

 
14- Ortaklara dilek ve temennileri olup olmadığı soruldu. Dilek ve temenniler paylaşıldı. 
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Murat AKBULUT: Enerjisa neden piyasaların sıkıntılı olduğu veya doğru fiyat oluşumu sağlanamadığı 
dönemlerde, şirketin piyasa fiyatı defter değerinden düşük olmasına rağmen bir geri alım programı 
açıklamıyor, özel bir sebebi var mı? 
 
Kıvanç ZAİMLER söz aldı, “Bu konu ile ilgili alınan somut bir karar bulunmamaktadır, bir karar alınması 
durumunda SPK’nın ilgili mevzuatı çerçevesinde KAP üzerinden şeffaf bir şekilde paylaşımını yapacağız.”  
 
Murat AKBULUT: 2025 yılında devreye giren konutlarda yıllık 5000 kW sınırı tüketim sonrası fiyatlama 
işlemleri şirkete olumlu veya olumsuz katkısı nasıl olacaktır? 
 
Kıvanç ZAİMLER söz aldı, “Pandemi döneminden bu yana, emtia fiyatlarındaki dalgalanmalardan sonra özel 
mülkte alım gücü daha hassas olduğu bilinen mesken segmentinde kamu tarafından sübvanse edilmektedir. 
Ancak bu desteğin doğrudan tüketiciye verilmesi gerektiğini, elektrik gibi emtialar üzerinden yapılmaması 
gerektiğini savunmaktayız. Alım bedelleri üzerinden regüle satışlarda nisbi bir gelir artışı öngörüyoruz, ancak 
net bir yönlendirme yapamamaktayız.  
 
Serkan YILDIRIM: Enflasyon nedeniyle bedelli/bedelsiz sermaye artışı düşünülüyor mu? 
 
Kıvanç ZAİMLER söz aldı, “Böyle bir gündemimiz olmadığını teyit edebiliriz.” 
 
Hamza İNAN: İyi dileklerini iletti.  
 
Kıvanç ZAİMLER söz aldı, “Uyum, kurumsal yönetim, şeffaflık ve sorumlulukla yönetmeye çalışıyoruz. 
Türkiye’nin geleceğine yatırım yapmaya ülkenin sosyal ve ekonomik ilerlemesinde katkı sağlamak istiyoruz. 
Bunu hem bireysel hem kurumsal sorumluluğumuz olarak görüyoruz.” 
 
Burak KOLSUZ: Toplam elektrik tüketimimiz %3 veya %5 oranlarında belirgin artış gösteriyor. Faaliyet 
raporunda da iletim hattında %15 gelişmeden bahsedilmektedir. İki oran yan yana geldiğinde, yıllık yüzde 
kaç oranında bir büyümeden bahsedilebilir? Önümüzdeki 5 senede yıllık yüzde kaç oranında büyüme 
hedeflenmektedir? 
 
Yenilenebilir enerji yol haritasında bütçe olarak 2035 yılı içinde 28 milyar dolarlık hedeften bahsedildiğini 
görmekteyiz. Bu 28 milyar doların yüzde kaçı Enerjisa’yı etkiler? Finansman maliyetlerini yüksek olarak 
görüyorum, sürdürülebilirlik dalında çok ciddi işler yapılmaktadır, yeşil finansman maliyetini daha düşük 
olması gerektiğini düşünüyorum, finansman maliyetinde düşüş öngörülebilir mi? 
 
2025 yılında Akkuyu Nükleer Santralinin açılması öngörülüyor, Enerjisa’ya olumlu olumsuz bir etkisi olur 
mu? 
 
Kıvanç ZAİMLER söz alarak makro ölçüdeki sorulara cevap vereceğini, finansman konusundaki sorulara 
CFO’nun cevap vereceğini belirterek sözlerine devam etti, “Elektrik talebi ile dağıtım arasındaki farklardan 
bahsettiniz, bu sebebi nüfus artışından daha fazla bir kentleşme olmasıdır. Türkiye’deki elektrik şebekesi 
oldukça yaşlıdır, şebekenin modernizasyonu için yatırım yapılmaktadır. Elektrikli araç şarj istasyonlarının ve 
güneş enerjisi santrallerinin bağlanması da şebekelere yatırım gerektirmektedir. Türkiye’nin dağıtım şebekesi 
ile ilgili yatırım ihtiyacı sonsuzdur. Avrupa’daki kesinti sıklığı ve sürelerine yaklaşmak için tüketici ile denge 
içinde daha fazla yatırım yapılması gerekmektedir. Akkuyu Nükleer Santrali ise şirketimizi etkileyecek bir 
konu değildir.” 
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Murat PINAR söz aldı, “Deprem bölgesinin etkisini hafife almamalıyız. Enerji nakil hatları ana çerçeveyi 
oluşturur. Kıvanç Bey’in bahsettiği gibi, elektrik dağıtım şirketleri için yatırım ihtiyacı sonsuzdur. Hatay’da 
toplam şebekemizi %25 civarında büyüttük. Burada öğrenilmesi gereken ve önemli olan konu verimliliktir. 
Bu sebeple de enerji verimliliği alanında Enerjisa Müşteri Çözümleri şirketimiz çalışmalar sürdürmektedir.”  
 
Kıvanç ZAİMLER söz aldı, “Türkiye bu alanda çok iyi bir duruma gelse de elektrik kesinti süresi, dakika 
olarak, Almanya’nın 60 katı kadardır. Şebekemize sürekli yatırım yapmamız gerekmektedir.” 
 
Philipp ULBRICH söz aldı, “Her zaman sağlamaya çalıştığımız denge, yatırım gereksiniminin sonsuz 
olduğunu gözeterek, şirket olarak gelir artışını nasıl sağlayabiliriz ve bunu temettüye nasıl yansıtabiliriz 
konusudur. Temin ederiz ki, her zaman en rekabetçi yatırımın peşindeyiz ve güçlü bir bilançomuz olduğunu 
düşünüyoruz, bunu sürdürmeye devam edeceğiz.”  

 
Gündemde görüşülecek konu kalmadığından, Toplantı Başkanı toplantı nisabının toplantı süresince korunduğunu 
bildirerek toplantıyı kapattı.  
 
7 sayfadan ibaret bu tutanak, toplantıyı müteakip toplantı yerinde düzenlenerek imza edildi. 
 
İstanbul, 24.03.2025 saat: 12:47 
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